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Marek Wojtkowski
Prez_vdent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 prosbq w imieniu mieszkaric6w

wloclawka o nezygnowanie ze spalarni slomy w celu pozyskania

energii cieplnej dla miasta, a zainwestowanie w budowQ nowoczesnej

spalarni odpadow komunalnych. W ten spos6b rozwiqzujemy drva

problemy : - ufylizacjaodpadow,

- pozyskanie energii cieplnej,

kt6ra zostanie wykorzystana dla potrzeb naszego miasta.

uprzejmie proszE Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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